

## ACTA DE REUNIÓ DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L'AMPA

**Data:** Divendres, 5 de febrer de 2016

**Hora:** 22:00 h.

**Lloc:** Sala de Professors CEIP Mediterrani

**Assistents:** Almudena Burgos, Marc Sanz, Maria José Martínez, Vicky Peris (presidenta), Raquel Moreno, Anna Mar, Pilar Mollà (vocal), Rosa Saurí (tresorera), Teresa Navarrete (Vice-presidenta), Cristina Serrano, Antoni Palop, Antonio Ureña, Sandra Martí, i Albert Moncusí (Secretari)

### 1. Aprovació, si escau, de l'acta de la reunió anterior

S'aprova l'acta de la reunió del 5 de febrer de 2016.

### 2. Gestió factures anglès extraescolar

S'ha rebut la primera factura d'IRCO per activitats d'anglès. Sembla que hi ha una diferència entre l'import previst i el que puja la factura, de manera que puja un poc més. En la següent factura es restarà la diferència. Sandra Martí comenta que el canvi en la forma de gestió s'ha produït sense problemes.

### 3. Trobades d'escoles en valencià

Les xiquetes i xiquets de sisè han proposat diversos tallers per al dia de les Trobades d'Escoles en Valencià. Es tria un *minion* per a penjar o per a fer de punt de llibre. Caldrà comprar cartolines blanques, gomets, làmines de goma eva i ulls per a enganxar. Farà falta també comprar pegament.

El dia 8 d'abril es farà reunió i es tancaran els detalls sobre les trobades.

### 4. Col·laboracions econòmiques: tendal pati infantil, actuació fi curs, viatge sisè

La direcció ha explicat que no està previst fer l'actuació de teatre en anglès, de cada any. Es preguntarà el motiu pel que no es fa. Es planteja finançar l'actuació d'anglès, si el problema per no fer-la és el finançament, i sempre que la tresoreria ho permeta.

Sí que està prevista la festa de fi de curs amb grup d'animació, a 3€ per infant. Direcció consulta si AMPA posarà 1€ o 2 per cada soci/a. S'acorda donar 2€ per soci per a l'activitat d'animació. Una altra cosa a fer és l'eixida de final de curs. Es farà l'aportació de 30€ per infant de sisè, soci.

Per altra banda, s'ha demanat que l'AMPA col·labore en el finançament d'un nou tendal per al pati d'infantil, per acabar-lo de cobrir. Serien 3000€ cada tira. S'acorda mirar el pressupost del tendal i aportar el que es puga. Antoni Palop comenta que seria necessari un sistema de ventilació per a oxigenar les aules i apunta també que encara hi ha una altra qüestió, que és la mala connexió de Wifi.

Es recorda que està pendent veure pressupostos per a les llums noves del pati, per a la festa de final de curs. Marc Sanz s'ofereix per a dur pressupost a la propera reunió. S'acorda aportar diners per al wifi, en primera instància, tendal i ventilació, en segona i tercera, en funció dels diners disponibles.

### 5. Carta d'activitats de gènere

Cal treure carta sobre la propera activitat del programa de l'anjuntament, sobre igualtat d'oportunitats. La propera serà el dimarts 22 de març, en el CEIP Mediterrani.

## **6. Proposta jornada intensiva**

FAPA ha conegut un esborrany de Conselleria, per a implantar de jornada contínua. Les condicions per aprovar-ho passarien per un 55% del cens de mares i pares. FAPA ha preparat una jornada sobre el tema, amb experts sobre la matèria. Quan hi haja la data definida, es farà difusió de l'acte, entre les famílies. També, si es genera un enllaç a internet, se'ls donaria a conèixer perquè tinguen la informació necessària.

## **7. Infraestructures, Conselleria**

Està prevista la construcció d'un nou centre de primària a Meliana. Conselleria demana el parer de les AMPA dels centres existents, a través de FAPA. Antoni Palop proposa que es prenga com a criteri la ubicació dels centres al si del casc urbà, per a facilitar la mobilitat. Seria una opció, per exemple, emprar el Pius XII com a forma d'ampliació. Els assistents consideren adequat mantenir aquest criteri.

## **8. Torn obert de paraules**

El secretari comenta que ha rebut un e-mail, en resposta a la convocatòria, en què es proposa fer sondeig entre les mares i pares sobre quan els va més bé fer reunió, perquè li sembla que l'hora és massa tard.

I sense més assumptes tractats, es tanca la reunió a les 23:54h.

La Presidenta

El Secretari

Signat: Vicky Peris

Signat: Albert Moncusí